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Številka: 900-28/2023 

Datum:  15. 6. 2023 

 

Zadeva: Odgovori na vložene  pobude in vprašanja iz 6. seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj,  

22. 5. 2023 

 

Franjo Rozman, svetniška skupina Slovenska demokratska stranka je posredoval  

pobudo št. 148/6:  

Svetniška skupina podaja županji in občinski upravi sledeče pobude. Prosimo, da se ga prouči in 

nanj odgovori. 

Na javnem plačljivem parkirišču v Dravski ulici se naj postavi ustrezno število košev za smeti. 

Utemeljitev: Parkirišče je zelo frekventno, na njem parkirajo tudi številni domači in tuji turisti, 

obiskovalci različnih prireditev in lokalov v starem mestnem jedru. Na parkirišču ni košev za smeti, 

kamor bi lahko odlagali smeti, zato jih nekateri neosveščeni vozniki vržejo kar na tla. 

Odgovor: Na ustreznih lokacijah bomo postavili koše. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Franjo Rozman, svetniška skupina Slovenska demokratska stranka je posredoval  

pobudo št. 149/6:  

Za večstanovanjsko zgradbo v Gregorčičevem drevoredu št. 5-11 se naj uredi pot, ki je že ob 

najmanjšem deževju polna mlak. Predlagamo ustrezno ureditev drenaže in da se v dogovoru s 

stanovalci poišče ustrezna rešitev namesto občasnega gramoziranja. Trajnejša rešitev 

problematike je v asfaltiranju ali tlakovanju poti. 

Utemeljitev: Pot dnevno uporabljajo stanovalci iz večstanovanjske zgradbe z 48 stanovanjskimi 

enotami, da lahko parkirajo, dostopajo do garaž in kletnih prostorov. Garaže so občasno tudi 

poplavljene. Pot je po večjem nalivu praktično neprehodna, saj velikih luž ni mogoče preskočiti ali 

zaobiti. 

Odgovor: Predlagano pobudo bomo posredovali upravljavcu občinskih cest Javne službe Ptuj, d.o.o. v 

pregled in ustrezno ureditev v sklopu rednih vzdrževalnih del na območju občinskih cest. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Franjo Rozman, svetniška skupina Slovenska demokratska stranka je posredoval  

pobudo št. 150/6:  

Pred osnovnimi šolami, glasbeno šolo in vrtci se naj postavijo znaki in talne označbe, ki bi vse 

udeležence v prometu še na dodaten bolj viden način opozarjale zgradbe, kjer so otroci, in kjer je v 

bližini vedno večje število otrok. 

Utemeljitev: Takšni znaki kot so na spodnji sliki so vidnejši in že na daleč opozarjajo na prisotnost 

otrok v bližini. So večbarvni in prijaznejši. Slika je posneta v občini Laško. 

Odgovor: Predlagane označitve se lahko izvajajo skladno s Pravilnikom o prometni signalizaciji in 

prometni opremi na cestah. Pobuda se bo pregledala in uredile se bodo možne dopolnitve ob naslednjem 

rednem vzdrževanju talne signalizacije pred navedenimi ustanovami v poletnih mesecih pred pričetkom 

novega šolskega leta. 

Pripravil: Aleš Gregorec 
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Dr. Uroš Vek, svetniška skupina Slovenska ljudska stranka je posredoval  

pobudo št. 151/6: Ureditev parkirnih mest – Rimska ploščad ter ostala blokovska naselja 

MO Ptuj predlagamo ureditev parkirnih mest na Rimski ploščadi od 10, 9, 7,6, saj stanovalci sedaj 

v primeru slabega vremena avtomobile parkirajo v blatu. Hkrati naj se pregleda in uredi ostala 

parkirna mesta pri blokih v MO Ptuj. Zraven tega predlagamo pregled ostalih parkirnih mest pri 

blokih. 

 

in  

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 174/6:  

Podajam pobudo, da se ponovno preveri ustreznost zarisanih parkirnih površin v Mestni občini 

Ptuj. Izkazalo se je, da velika večina parkirnih mest v vseh conah ne zadoščajo normativom 

zapisanih v Pravilniku o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o prometni signalizaciji in prometni 

opremi na cestah (Uradni list RS, št. 59/18). Pričakovati je, da se bo ob upoštevanju določil 

»pravilnika« število parkirnih mest zmanjšalo, vendar bo posledično prišlo do kvalitetnejših 

parkirnih mest, ki bodo sledi trendom velikosti vozil. Na žalost se na to problematiko že dalj časa 

opozarja, vendar bistvenih posodobitev ni zaznati, navkljub temu, da je bilo podanih več 

predlogov.  

Odgovor: Na območju javnih parkirišč v bivanjskem naselju Ljudski vrt še vedno primanjkuje parkirnih 

površin za zadovoljitev trenutnih potreb po parkiranju. S predlaganimi označitvami bi na določenih 

območjih izgubili do 30 % ali več trenutno obstoječih parkirnih mest. Manjkajoča parkirna mesta že sedaj 

povzročajo slabo voljo med ljudmi, z zmanjšanjem le-teh pa še dodatno povečamo riziko nepravilnega 

parkiranja na neprimernih mestih, kar v praksi največkrat pomeni zmanjšano prometno varnost vseh 

udeležencev v prometu, saj nepravilno parkiranje najpogosteje povzroča oviranje v preglednosti in 

dodatno onemogoča varno rabo prometnih površin, predvsem ranljivejših udeležencev v prometu. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval  

pobudo št. 152/6: Ureditev novega Rogozniškega pokopališča. 

Obrazložitev: S strani občanov so podane številne pripombe nad pokopališčem zanemarjen 

prostor okrog vodnjakov, umazanih stranišč, vodovodnih pip na stranišču, ki delujejo, kot da so 

stare že 20 let in več, nepokošene trave, v času uradnih ur ni na voljo osebe, ki bi sprejela svojce 

pokojnega, ko se le-ti pridejo dogovarjat za osmrtnice, pogreb, napake pri osmrtnicah (križ, čeprav 

izrecna zahteva, da križa ne sme biti, slovničnih napak,...), premalo pietete do svojcev pokojnika,... 

Odgovor: Delavci Javnih služb Ptuj se po najboljših močeh trudijo za redno vzdrževanje površin in 

prostorov pokopališča. Vodnjaki in sanitarije se čistijo redno, je pa potrebno poudariti, da so za red in 

čistočo odgovorni tudi obiskovalci. Skrbimo za redno košnjo, vendar je nedavno deževje začasno 

onemogočilo košnjo tudi na pokopališču. Zato je v tem primeru potrebno razumevanje. Pisarna za stranke 

je odprta vsak dan med 8. in 14. uro, predhodno pa se je treba naročiti. Zaposleni so takrat na voljo 

svojcem umrlih za ureditev vseh postopkov in se zmeraj trudijo za izkazovanje primerne pietete. So pa 

svojci v takšnih težkih trenutkih bolj ranljivi. Zato bomo pieteti, pazljivosti pri objavi osmrtnic, ipd. namenili 

še več pozornosti. 

Pripravil: Boštjan Prosenjak, Javne službe d.o.o. 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval  

pobudo št. 153/6: Čiščenje skulptur in obcestnih znakov, tabel. 

Obrazložitev: Skulpture in obcestne table so preraščene z mahom (npr. kovinska skulptura v 

Europarku, marmorna kopija rimskega spomenika v krožišču pri splošni bolnišnici, tabla za šolo 

na Župančičevi ulici,…). V Ljubljani je čiščenje le teh stalna praksa in sicer z visokotlačnimi čistilci 

z vodo. 
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Odgovor: Za čiščenje obcestnih tabel in prometnih znakov bomo pozvali upravljavca občinskih cest 

Javne službe Ptuj, d.o.o. za ustrezno ureditev v sklopu rednih vzdrževalnih del na območju občinskih cest. 

Za skulpture pa bomo enako pozvali upravljavca, da v okviru rednega vzdrževanja urbane opreme v 

občini opravijo pregled stanja javnih plastik v občini in jih primerno očistijo. 

Pripravila: Aleš Gregorec in Milena Turk 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval  

pobudo št. 154/6: Nadomestitev posušenih javorjev na Potrčevi cesti. 

Obrazložitev: Na Potrčevi cesti je zasajen javorjev drevored, pri čemer pa se je kar nekaj javorjev 

posušilo, zato jih je potrebno nadomestiti z novimi drevesi. 

Odgovor: Pridobili bomo soglasje ZVKD za odstranitev in nadomestno zasaditev javorjev na Potrčevi 

cesti. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval  

pobudo št. 155/6: Postavitev košev za smeti ob Svržnjakovi ulici. 

Obrazložitev: Gre za pot, ki vodi v najhitreje rastoče ptujsko naselje Žabjak, kjer se dnevno 

sprehaja veliko ljudi, ob njej pa ni nameščenih košev za smeti, kar posledično pomeni, da je ob 

poti polno smeti in pasjih iztrebkov, ki končajo na zasebnih zemljiščih (dodatni koši skozi naselje 

Orešje so pokazali, da se z večjim številom košev občutno zmanjša v naravo odvržena količina 

smeti in pasjih iztrebkov). 

Odgovor: Na podlagi terenskega ogleda bomo določili ustrezne lokacije za postavitev košev na 

Svržnjakovi ulici. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval  

pobudo št. 156/6: Ponovi se pobuda št. 1443/32 – dovolitev parkiranja pri Dominikanskem 

samostanu tudi za obiskovalce Knjižnice Ivana Potrča Ptuj. 

Obrazložitev: Ob podaji pobude je bil dan odgovor, da je parkirišče ob Dominikanskem samostanu 

prosto dostopno in na voljo vsem, tako zaposlenim na območju starega mestnega jedra kot 

ostalim obiskovalcem ter da se z zapornico omeji dostop do parkirišča samo v času dogodkov in 

prireditev v Dominikanskem samostanu, ko je parkirišče namenjeno samo obiskovalcem. 

Navedena obrazložitev ne ustreza dejanskemu stanju, saj je parkirišče velikokrat zaprto z 

zapornico tudi, ko v Dominikanskem samostanu ni nobenega dogodka (npr. 17. 5. 2023 že zjutraj 

pred 7. uro ter enako tudi ob 13.uri). Glede na pomanjkanje parkirnih mest v samem centru mesta 

Ptuj in praznih ulicah, si takega odnosa vsekakor ne moremo privoščiti.  

Odgovor: Z zapornico omejimo dostop na parkirišče samo v času dogodkov in prireditev v 

Dominikanskem samostanu, takrat je parkirišče namenjeno samo obiskovalcem. Sicer pa je parkirišče pri 

Dominikanskem samostanu prosto dostopno in na voljo vsem, tako zaposlenim na območju starega 

mestnega jedra kot ostalim obiskovalcem. 

Pripravile: Javne službe Ptuj d.o.o. 

 

Metka Petek Uhan, svetniška skupina Gibanje Svoboda je posredovala  

pobudo št. 157/6: 

V zvezi s prenovo Jadranske ulice vas obveščamo o predlogu za ureditev dostopnosti ulice po 

prenovi, še posebej s ciljem olajšanja gibanja starejšim uporabnikom, ki imajo torbe na koleščkih. 

Pred prenovo je bil zgornji del ulice opremljen z eno strmo klančino ob stopnicah, ki pa je 

omogočala potiskanje ali vlečenje koles, skirojev in torb na koleščkih. Po prenovi je zgornji del 

ulice opremljen s stopnicami, prekinjenimi z vmesnim platojem. 

Za zagotovitev dostopnosti ulice predlagamo ureditev več manjših klančin ob posameznih sklopih 
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stopnic. Ta ureditev bi se lahko izvedla z montažo več krajših klančin ob steni ali pa z uporabo 

polnega polnila na robnem delu stopnic ob steni.  

Odgovor: Klančine nismo predvideli zaradi prevelike višinske razlike obstoječega terena – nemogoče je 

zagotoviti naklone, ki bi ustrezali največjim, s predpisi še dovoljenim naklonom. O omenjenem smo se 

tekom izdelave projekta večkrat pogovarjali in na koncu prišli do skupne odločitve, da se predvidi 

stopničena klančina, ki precej izboljšuje obstoječe (nekdanje) stanje. Dostop do Jadranske bo starejšim 

uporabnikom, invalidom in mamicam z vozički (po obnovi) mogoč iz drugih, sosednjih ulic, v neposredni 

bližini tudi vzporedne Ulice Tomaža Šalamuna. 

Pripravila: Mojca Brunčič  

 

Metka Petek Uhan, svetniška skupina Gibanje Svoboda je posredovala  

pobudo št. 158/6: 

Na Mariborski ulici je zelo povečan obseg tovornega prometa, tudi iz naslova neupoštevanja 

prepovedi vožnje za določene kategorije vozil. Pri tem je potrebno izpostaviti, da je promet na 

splošno povečan. Predlagamo, da se na območju namestijo merilci hrupa in onesnaženosti ter da 

se opravijo omenjene meritve.  

Odgovor: Občinski redarji izvajajo občasni nadzor nad vožnjo tovornih vozil na območju Mariborske 

ceste, kjer je prepovedan promet za tovorna vozila, katerih najvišja dovoljena masa presega 7,5 tone, 

razen za lokalni promet. Pri tem se občinski redarji in policisti srečujemo s problematiko varne ustavitve 

tovornega vozila, ki je možna samo na avtobusnih postajališčih izven vozišča, pri tem pa ne sme biti 

oviran avtobusni promet. Na Mariborski cesti, kjer poteka regionalna cesta R3-710/ 0247 je omejen oz. 

prepovedan promet za tovorna vozila s prometnim znakom za tovorna vozila (št. 2207-2) z največjo 

dovoljeno maso (7,5 t), razen za lokalni promet. Pobudo v zvezi s tem bomo posredovali pristojnim 

organom nadzora cestnega prometa. Prav tako bo predlog za namestitev merilcev hrupa in onesnaženosti 

zraka posredovan upravljavcu ceste, Direkciji RS za infrastrukturo. Fotografija je priloga k odgovoru. 

Pripravila: Robert Brkič in Dalibor Markež 

 

Metka Petek Uhan, svetniška skupina Gibanje Svoboda je posredovala  

pobudo št. 159/6: 

V zvezi z neurejenostjo Puhovega mostu vas prosimo, da podate pobudo upravljalcu, za čiščenje 

iztrebkov ptic in odstranitev trave na mostu. Pozivamo, da se navedene težave obravnavajo in 

uredijo v najkrajšem možnem času, saj neurejenost mosta negativno vpliva na njegov videz in 

uporabnost. 

Odgovor: Predlagano pobudo bomo posredovali upravljavcu državne ceste Dars d.d. za pregled in 

ustrezno ureditev. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Metka Petek Uhan, svetniška skupina Gibanje Svoboda je posredovala  

pobudo št. 160/6: 

Predlagamo periodični pregled Turniškega gradu dvakrat letno, spomladi in jeseni. Naj se po 

pregledu odredijo manjša nujno potrebna vzdrževalna dela.  Primer: odmašitev odtočnih strešnih 

žlebov, nadomestitev manjkajočih oziroma zlomljenih strešnikov, v obeh primerih se prepreči 

zamakanje vode.  

Odgovor:  Strinjamo se s podano pobudo. Uvedli bomo periodične letne preglede, skupaj s sodelavci iz 

Javnih služb Ptuj, d. o. o., ki so že doslej največ sodelovali pri vzdrževalnih delih na objektih v kompleksu 

Turnišče in skrbijo tudi za urejanje zelenih površin v parku.  

Pripravila: Milena Turk 

 

Metka Petek Uhan, svetniška skupina Gibanje Svoboda je posredovala  

pobudo št. 161/6: 
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OSB plošče na oknih Turniškega gradu so nepravilno nameščene. OSB plošča bi morala biti 

nagnjena in njen spodnji del nameščen na zunanjo stran okna, zgornji del pa na notranjo stran. 

Tako bi se dež, ko gre po vetru iztekal ven, ne pa v notranjost prostora, kot je to sedaj narejeno.  

Odgovor: Javne službe Ptuj, d. o. o., so na oknih in drugih odprtinah dvorca Turnišče v skladu z 

usmeritvami in navodili strokovne sodelavke iz Zavoda za varstvo kulturne dediščine, Območna enota 

Maribor, v dveh  fazah namestile OSB plošče in mreže. Zapiranje je bilo namenjeno mehanski zaščiti. V 

letu 2018 so bila okna zaprta v  nadstropju dvorca, v letu 2021 pa v pritličju dvorca. Na nekaterih oknih in 

drugih  odprtinah so bile nameščene OSB plošče, v nadstropju dvorca pa na nekaterih oknih mreže zaradi 

zračenja. Po namestitvi plošč in mrež s strani Zavoda za varstvo kulturne dediščine, OE Maribor, ni bilo 

pripomb na izvedena dela niti na prvo izvedbo del v  letu 2018, niti na drugo izvedbo del v  letu 2021.  

Pripravila: Milena Turk 

 

Metka Petek Uhan, svetniška skupina Gibanje Svoboda je posredovala  

pobudo št. 162/6: 

Na stičišču cest Ob Dravi in Zagrebške ceste naj se postavijo posode za odpadke, saj tukaj redno 

parkirajo avti in mečejo odpadke v naravo. 

Odgovor: Na terenu bomo določili lokacijo postavitve koša.  

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Metka Petek Uhan, svetniška skupina Gibanje Svoboda je posredovala  

vprašanje št. 163/6: 

Prosili bi za dopolnitev odgovora na vprašanje št. 112/5, saj podani odgovor v celoti ne sledi 

zastavljenemu vprašanju. 

Odgovor: V odgovoru smo vam med drugim podali skupno število neobremenjenih stanovanjskih enot, 

katere se v večini nahajajo v starem delu mestnega jedra. Podano število se konstantno spreminja glede 

na odpoved najemne pogodbe s strani najemnika oz. lastnika in ostale dejavnike. Trenutno je za oddajo 

neprimernih 62 stanovanjskih enot, ostale so v fazi obnove za dodelitev prosilcem, po trenutno veljavni 

prednostni listi. 

Pripravila: Kornelija Francka Orlač 

 

Sergej Ivanuša, svetniška skupina Državljansko gibanje Resni.ca je posredoval  

pobudo št. 164/6: 

Zanima me, ali je v bližnji prihodnosti v planu izgradnja garažne hiše? Primerna lokacija za 

izgradnjo bi bilo trenutno parkirišče za avtobusno postajo. 

Odgovor: Mestna občina Ptuj v sodelovanju z Zbornico za arhitekturo in prostor Slovenije pripravlja javni 

projektni natečaj za izbor strokovno najprimernejše arhitekturne rešitve za umestitve garažne hiše za 

Minoritskim samostanom. 

Pripravila: Mojca Brunčič  

 

Sergej Ivanuša, svetniška skupina Državljansko gibanje Resni.ca je posredoval  

pobudo št. 165/6: 

Zakaj se h košnji obcestnih jarkov ter preostalih obcestnih površin ne pristopi pravočasno? 

Trenutno stanje kazi podobo Mestne občine Ptuj. Visoka trava prav tako zmanjšuje vidljivost 

voznikom in s tem ogrožamo varnost udeležencev v cestnem prometu. 

Odgovor: S košnjo začnemo vsako leto po planu, to je v drugi polovici maja. Vse bankine so pokošene v 

roku enega meseca. Na leto sta predvideni dve košnji, na mestnih ulicah pa tri. 

Pripravile: Javne službe Ptuj d.o.o. 

Sergej Ivanuša, svetniška skupina Državljansko gibanje Resni.ca je posredoval  

pobudo št. 166/6: 
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Opaziti je, da se obcestni jarki ne čistijo pravočasno. Ali imamo določene normative, v kakšnih 

časovnih intervalih mora potekati čiščenje obcestnih jarkov? 

Odgovor: Obcestni jarki se čistijo v skladu z predvidenimi sredstvi v proračunu, interventno pa tudi po 

večjih neurjih in onesnaženjih, določene pa je potrebno očistiti prej, določene pa kasneje. S same ceste 

običajno ni onesnaženja jarkov, ampak s sosednjih parcel in gozdov, kar povzroča največkrat težave. 

Pripravile: Javne službe Ptuj d.o.o. 

 

Sergej Ivanuša, svetniška skupina Državljansko gibanje Resni.ca je posredoval  

pobudo št. 167/6: 

Predlagam, da se na avtobusnem postajališču ob hajdinski železniški postaji uredi primerno 

avtobusno »čakališče«. Za ureditev čakališča ni potrebno urediti uvoza za avtobus in lahko 

trenutno stanje ostane nespremenjeno. Glede na to, da je predvidena širitev te ceste, bi pokrito 

avtobusno čakališče bilo zamaknjeno malenkost vstran od roba cestišča. Takšna investicija ne bi 

predstavljala prevelike obremenitve za MO Ptuj. Pravilnik o avtobusnih postajališčih v 19. členu 

predpisuje, da mora vsako avtobusno postajališče imeti urejeno tudi čakališče (priloga slika). V 24. 

členu so zapisani minimalni pogoji za uporabo obstoječih avtobusnih postajališč (priloga slika). 

Odgovor: V sklopu projekta ureditve kolesarskih in peš površin, kateri se bo izvajal v letošnjem letu, se 

bodo preverile možnosti za ureditev avtobusnega postajališča. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Sergej Ivanuša, svetniška skupina Državljansko gibanje Resni.ca je posredoval  

pobudo št. 168/6: 

Glede na predhodno pobudo predlagam, da se preverijo vsa avtobusna postajališča v MO Ptuj in 

se uredijo po zakonskih predpisih. Pravilnik o avtobusnih postajališči lahko najdete na 

http://www.pisrs.si/Pis.web/pregledPredpisa?id=PRAV10311. 

Odgovor: V skladu z pobudo se bo izvedla preveritev ustreznosti. Za ureditve pa bo potrebno zagotoviti 

dodatna finančna sredstva. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Maša Goričan, svetniška skupina Slovenska demokratska stranka je posredovala  

pobudo št. 169/6: 

Na Arheološkem parku Panorama naj se izvede popravilo sprehajalne poti, ki je nedavno utrpela 

poškodbe zaradi vremenskih razmer. Pristojne službe bi prosila, da čimprej pristopijo k izvedbi 

sanacije poškodovane sprehajalne poti, saj trenutno ni povsem varna za sprehajalce. 

Odgovor: Sanacija poti na Panorami se bo izvedla v okviru rednega vzdrževanja. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Maša Goričan, svetniška skupina Slovenska demokratska stranka je posredovala  

pobudo št. 170/6: 

Pristojne službe pozivam, da izvedejo popravilo koša za smeti, ki se nahaja na Kraigherjevi ulici 

14-16. Preteklo je namreč že več kot mesec dni, odkar je bil omenjeni koš poškodovan, vendar še 

vedno ni bil popravljen. 

Odgovor: Koš je zamenjan. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Maša Goričan, svetniška skupina Slovenska demokratska stranka je posredovala  

vprašanje št. 171/6: 

Zakaj se prevoz z vozilom Šoferko ne opravlja vsak delovni dan? 

 

in  

 

http://www.pisrs.si/Pis.web/pregledPredpisa?id=PRAV10311
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Maša Goričan, svetniška skupina Slovenska demokratska stranka je posredovala  

vprašanje št. 172/6: 

Zanima me, koliko prevozov z vozilom Šoferko je bilo opravljenih od začetka delovanja storitve, 16. 

9. 2019, do konca leta 2022. Prosila bi, da posredujete podatke glede skupnega števila opravljenih 

prevozov v tem obdobju. 

 

in  

 

Maša Goričan, svetniška skupina Slovenska demokratska stranka je posredovala  

vprašanje št. 173/6: 

Za kakšen namen se vozilo Šoferko uporablja preostale dni v tednu, ko prevoz z njim ni mogoč?  

Utemeljitev: Leta 2019 je začela delovati storitev brezplačnega prevoza starejših z vozilom Šoferko, 

katere cilj je bil omogočiti prevoz starejšim občanom, ki nimajo lastnega prevoza ali dostopa do 

javnega potniškega prometa, in potrebujejo prevoz do zdravnika, trgovine ali za katere druge 

opravke. Name se je obrnila starejša občanka, ki je želela po telefonu naročiti prevoz, vendar so ji 

na Javnih službah Ptuj odgovorili, da ga na ta dan ne izvajajo. Po tem sem se odločila, da se o tej 

zadevi tudi sama pozanimam, zato sem poklicala Javne službe Ptuj in prejela odgovor, da prevoze 

izvajajo največ tri dni na teden. Ob tem bi želela izpostaviti tudi problem, ki se nanaša na spletno 

stran, kjer ni mogoče zaslediti informacije, da prevoz z vozilom Šoferko ni na voljo vsak delovni 

dan. Ta pomanjkljivost na spletni strani je lahko zavajajoča za nekatere starejše občane, ki bi se 

želeli zanesti na to storitev in jo uporabiti točno določen dan v tednu.  

Odgovor: Od leta 2019 do konca 2022 je bilo opravljenih skupno 634 brezplačnih prevozov z vozilom 

Šoferko. Prevozi se izvajajo v dopoldanskih urah, opravljajo jih prostovoljni šoferji ZŠAM. Glede na 

razpoložljivost šoferjev se trudimo zagotoviti prevoz vsem, ki ga potrebujejo, vendar je velika težava v 

pomanjkanju šoferjev, zato lahko občani izbirajo dan prevoza v ponedeljek, sredo ali v petek. Avtomobil 

smo kupili leta 2019, v prostih terminih ga uporabljamo tudi za druge službene poti, vendar le, če je prost. 

Prednost imajo v vsakem primeru brezplačni prevozi. Na spletni strani Javnih služb smo dodali informacijo 

o urniku voženj.  

Pripravila: Saška Voglar, Javne službe Ptuj d.o.o. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 175/6:  

Podajam pobudo, da Komunalno podjetje Ptuj d.d. pojasni, na kakšen način zaračunava odvajanje 

padavinskih vod iz nejavnih površin, kot so parkirišča trgovskih centrov ipd., ter kakšne so 

količine odvedenih vod in kakšen je znesek iz tega naslova za obdobje 5 let. Prav tako naj se poda 

informacija, katere površine so to.  

Odgovor: V Mestni občini Ptuj se ne zaračunava odvajanje padavinskih vod, trgovski centri imajo 

izvedene ločene sisteme odvajanja padavinskih vod, ki niso povezani z javno kanalizacijo. 

Pripravila: Marijana Nikšič Zorko 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 176/6:  

Podajam pobudo, da Mestna občina Ptuj poda podrobno informacijo, čemu se nameni turistična 

taksa, pri čemer želim podatek, v katere namene se je porabila turistična taksa po kontnih 

postavkah in v kakšnem znesku, pri čemer poudarjam, da nikakor ne sprejemam odgovora, da so 

se takse zlile v integralni proračun ipd.  

Odgovor: Mestna občina Ptuj je v obdobju od leta 2018 do 2022 prejela 806.656,59 EUR prihodkov od 

turistične takse, in sicer v letu 2018 121.088,31 EUR, v letu 2019 210.851,41, v letu 2020 136.700,33 

EUR, v letu 2021 131.553,56 EUR in v letu 2022 206.462,98 EUR. Turistična taksa je v celoti namenjena 

financiranju delovanja Javnega zavoda za turizem Ptuj, ki izvaja aktivnosti na področju spodbujanja 

razvoja turizma v Mestni občini Ptuj. V skladu s programom dela in letnim finančnim načrtom zavoda se 
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sredstva porabljajo za financiranje vseh javnih prireditev in promocijske aktivnosti zavoda, za delovanje 

galerije ter za materialne stroške in stroške zaposlenih. Sredstva, ki jih občina zagotavlja zavodu za 

izvajanje turistične dejavnosti in storitev v javnem interesu na območju občine, bistveno presegajo 

prihodke iz turistične takse. 

Pripravila: Benjamin Panikvar in Klavdija Petek 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 177/6:  

Podajam pobudo, da Komunalno podjetje Ptuj d.d. pojasni, s čim vzdržuje neoporečno pitno vodo, 

kakšen je sistem nadzora. 

Odgovor: Neoporečno pitno vodo zagotavljamo z mešanjem podzemne vode iz dveh vodonosnih slojev 

(kvartar in pliocen) ter z rednim nadzorom in vzdrževanjem vodnih črpališč, prečrpališč in vodohranov. To 

zajema redno čiščenje objektov, vzdrževanje okolice objektov, mesečno izpiranje cevovodov in terenske 

oglede ter meritve. Sem spadajo še investicijska vzdrževanja (obnove) objektov in cevovodov. Nadzor 

nad kvaliteto vode izvajamo v skladu s trenutno veljavnim Pravilnikom o pitni vodi in z načrtom notranjega 

nadzora z rednim odvzemom in analizo vzorcev vode (mikrobiologija, kemija) s strani lastnega laboratorija 

in s strani Nacionalnega laboratorija za zdravje okolje in hrano (pesticidi, kovine, metaboliti). Državni 

monitoring pitne vode po naročilu ministrstva za zdravje izvaja NLZOH. Pitna voda, ki jo distribuiramo v 

omrežju VOS Ptuj, je zdravstveno ustrezna in primerna za uporabo ter spada med kvalitetnejše vode v 

širšem prostoru. 

Pripravil: mag. Janko Širec, direktor Komunalnega podjetja Ptuj d.d. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 178/6:  

Podajam pobudo, da Komunalno podjetje Ptuj d.d. poda informacijo, ali pri svojih dejavnostih, kot 

so vodooskrba, ipd. uporablja klor in na v kakšnih količinah, ter na kakšen način izvaja doziranje 

klora oz. hipoklorita, ter na kakšen način skrbi za varnost in kdo to izvaja.  

Odgovor: Pri dejavnosti vodooskrbe uporabljamo oksidacijsko/dezinfekcijsko sredstvo, natrijev hipoklorit 

(15 % vodna raztopina) za oksidacijo železa in mangana pred filtracijo vode na globinskih vodnjakih – na 

5 lokacijah. Posredni učinek je rahla dezinfekcija vode. Doziranje natrijevega hipoklorita se izvaja z 

namenskimi dozirnimi črpalkami, ki se krmilijo z impulzi iz merilcev pretoka vode. Dozirana količina je 

odvisna še od lastnosti vode na posameznem vodnem viru. Za merjenje količine prostega klora v vodi 

imamo na vseh filtracijah nameščene on-line merilnike za stalno merjenje prostega klora. Izmerjene 

vrednosti so sproti vidne v nadzornem sistemu vodovoda. Dodatno na mestu doziranja dvakrat tedensko 

izmerimo količino prostega klora v vodi (fizična prisotnost na lokaciji, pregled in po potrebi servis dozirnih 

črpalk). Nadzor nad dezinfekcijo in meritve izvajata odgovorna oseba za pitno vodo in strokovni delavec 

za kvaliteto vode (univ. dipl. inž. kem. teh. in dipl. inž. kem. teh.) Za dezinfekcije novih cevovodov pred 

uporabo, za dezinfekcije po čiščenju vodnih celic v vodohranih, za izvedbo klornih šokov internih 

vodovodnih napeljav po naročilu strank in za enkratne dezinfekcije vode v primeru ugotovljenega 

mikrobiološkega onesnaženja vode uporabljamo sredstvo IZOSAN-G (natrijev kloroizocianurat dihidrat). 

Doziranje se izvaja ročno, količina sredstva se izračuna glede na prostornino cevovoda ali glede na 

količino vode v vodni celici. Obe uporabljani sredstvi sta registrirani v Sloveniji za uporabo v pitni vodi. 

Količina prostega klora v distribuirani vodi ne presega vrednosti 0,080 mg/l vode. Če bi izvajali 

dezinfekcijo zaradi resne mikrobiološke onesnaženosti vode, bi lahko količina prostega klora na pipi 

končnega uporabnika znašala do 0,50 mg/l vode. 

Pripravil: mag. Janko Širec, direktor Komunalnega podjetja Ptuj d.d. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 179/6:  

Podajam pobudo, da Komunalno podjetje Ptuj d.d. poda informacijo, koliko klora porabi na letni 

ravni porabi Komunalno podjetje Ptuj d.d. na mesec v zadnjih 5 letih. 
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Odgovor: Poraba natrijevega hipoklorita po letih je prikazana v tabeli. Osnova je 15 % vodna raztopina 

NaOCl, ki je nestabilna in ji koncentracija s časom pada. Za izračun prostega klora v vodi je uporabljena 

maksimalna teoretična vrednost 15 % in skupno načrpana količina vode na vodnih virih. Količina 

porabljenega IZOSAN-G znaša do 25 kg/leto. Poraba je odvisna od obsega novo zgrajenih cevovodov, od 

obsega čiščenja vodnih celic in obsega zunanjih naročil. 

 

Tabela porabe klora v posameznem letu 

 

Leto Količina NaOCl 

(15% razt.) 

[kg] 

Količina 

NaOCl  

[kg] 

Količina klora 

[kg] 

Načrpana 

količina vode 

[m3/leto] 

Računsko  

klor v vodi 

[mg Cl/l ] 

2018 2520 378 180,1 5.980.555 0,030 

2019 3360 504 240,2 6.067.019 0,040 

2020 3570 535,5 255,2 5.653.289 0,045 

2021 3360 504 240,2 5.291.983 0,045 

2022 3360 504 240,2 5.290.019 0,045 

 

Pripravil: mag. Janko Širec, direktor Komunalnega podjetja Ptuj d.d. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 180/6:  

Podajam pobudo, da se poda informacija, koliko odplak se predela v Centralni čistilni napravi Ptuj 

iz Term Ptuj in kakšni so zneski, ki so jih Terme Ptuj plačale v zadnjih 5 letih po mesecih.  

Odgovor: Zaradi zaupnosti podatkov vam jih le-teh ne moremo podati. 

Pripravil: mag. Janko Širec, direktor Komunalnega podjetja Ptuj d.d. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 181/6:  

Podajam pobudo, da se uredi odvodnjavanje meteornih vod v Štukih 18-22, 22a kjer lastniki že več 

let ne podajo soglasja za ureditev odvodnjavanja. Zadnje poplave so pri občanih izbile sodu dno in 

želijo, da se odvodnjavanje nemudoma uredi, saj trenutno stanje ni sprejemljivo, saj jim ob 

vsakem dežju zaliva stanovanjske hiše in s tem ogroža njihova življenje in premoženje.  Menim, da 

je življenje in varnost ljudi pred vsemi ostalimi pravicami ter, da je potrebno nujno pristopiti k 

ureditvi razmer, da se poplavljanje stanovanjskih hiš več ne ponovi. Lastnike, ki ne dovolijo 

gradbenega posega (da ne bo pomote: ne govorimo o razlastninjenju) na parceli z namenom, da se 

zaščiti življenje in premoženje občank in občanov ter, da se izkoplje jarek, v katerega se bodo nato 

položile cevi za odvodnjavanje je potrebno postaviti pred dejstvo, da bo posledično odgovoren za 

ogrožanje življenja in premoženja občank in občanov. Po mojem mnenju gre tukaj za javni interes, 

ki prevlada na zasebnim interesom posameznikov in je potrebno ukrepati takoj, da se prepreči 

ogrožanje tam živečih občank in občanov.  

Odgovor: Predlagano pobudo bomo posredovali upravljavcu občinskih cest Javne službe Ptuj, d.o.o. v 

pregled in ustrezno ureditev. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 182/6:  

Podajam pobudo, da se posodobi pravilnik za sofinanciranje sterilizacije in kastracije psov in 

mačk pri čemer predlagam, da skrbnik preveri cene na trgu (vezane na kilogram mačka ali psa) in 

uskladi znesek sofinanciranja. Sterilizacija muc in psičk so bistveno dražje (zaradi zahtevnosti 
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posega) od kastracije in bi bilo iz tega naslova smiselno proučiti možnost zvišanja sredstev 

namenjenih sterilizaciji.  

Odgovor: Trenutno je do 30.11.2023, oz. do porabe sredstev objavljen Javni razpis za sofinanciranje 

stroškov sterilizacije in kastracije lastniških psov in mačk v letu 2023. Podano pobudo bomo preučili do  

priprave novega javnega razpisa. 

Pripravila: Alenka Bezjak 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 183/6:  

Kolikšen je predviden strošek kadrovsko ocenjevanje občinske uprave, kdo to izvaja ter kakšen 

učinek se pričakuje. Prav tako se naj poda informacija, kateri koraki so naslednji predvideni po 

ocenjevanju? 

Odgovor: Gre za znesek 10.785,00 EUR brez DDV, izvaja družba Kadring d.o.o. Navedena družba je bila 

najeta z namenom, da poda neodvisno mnenje o tem, ali so še kakšne rezerve pri organizaciji uprave z 

namenom, da se le-ta racionalizira na način, da bo učinek uprave še večji. O naslednjih korakih ni možno 

govoriti, saj smo šele v fazi analize stanja. 

Pripravil: Alen Jevtović, direktor občinske uprave 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 184/6:  

Podajam pobudo, da Komunalno podjetje Ptuj d.d. dostavi evidenčne liste za odvoz blata iz CČN 

za zadnje leto dni, ter kdo podatke o podizvajalcih izbranega izvajalca za odvoz dehidriranega 

blata iz CČN Ptuj. 

Odgovor: V prilogi pošiljamo evidenčne liste za obdobje maj 2022 do maj 2023. Na evidenčnih listih smo 

zaradi varovanja osebnih podatkov prekrili varovane osebne podatke. Podizvajalec je DUP1, družba za 

upravljanje premoženja 1, d.o.o., Gregorčičeva ulica 1, 3000 Celje, katera izvaja predelavo odpadka s 

klas. št. 19 08 05 po postopku R1, R3. Tabela Evidenčni listi za odvoz blata iz CČN za zadnje leto je 

priloga k odgovoru. 

Pripravil: mag. Janko Širec, direktor Komunalnega podjetja Ptuj d.d. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 185/6:  

Podajam pobudo, da se poda informacija, koliko sredstev je MO Ptuj namenila za ureditev vodnega 

katastra za obdobje zadnjih pet let.  

Odgovor: Mestna občina Ptuj je namenila za vodenje katastra in analitičnih evidenc v zadnjih petih letih, 

za obdobje 2018 – 2022, 33.723,95 EUR. Izstavljeni računi zajemajo vodenje katastra za vodovodno in 

kanalizacijsko omrežje. 

Dela za ureditev katastra zajemajo: 

- vris vseh novih sprememb na vodovodnem in na kanalizacijskem omrežju in preko pogodbenega 

izvajalca posredovani na GURS za vpis v zbirni kataster gospodarske javne infrastrukture, 

- redno posodabljamo in urejamo kataster z GPS sistemom za geodetske meritve, ki nam omogoča 

hitrejše zajemanje podatkov o elementih cevovodnega sistema ptujskega vodooskrbnega sistema na 

terenu, 

- sprotni vris sprememb in posnetkov o novih zgrajenih vodovodnih in kanalizacijskih cevovodih ter 

njihovih elementih v kataster, 

- letno poročanje o najnovejšem stanju o vodovodih in kanalizacijah po občinah, naseljih in aglomeracijah 

na portal IJSVO, 

- izvedba sondažnih izkopov pri določitvi natančnih tras za potrebe izdaj soglasij in projektnih pogojev, 

predvsem na trasah, kjer ni predanih geodetskih posnetkov, 

- izris različnih preglednih kart vodovodov in kanalizacije, 

- statične podatke o vodovodu in kanalizaciji za občinski prostorski načrt, 
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- analize o porabi vode, 

- podatke o vodovodnih odjemih za PISO,                        

- izris pregledne karte A0, vodovod in kanalizacije,        

- letno poročilo o stanju vodovoda in kanalizacije za ARSO, priprava tabele T1 in T2, 

- podatke v grafični obliki za potrebe projektantov v različnih formatih: DWG, DXF, SHP, JPG, XLS, 

- elaborate o novih spremembah na vodovodnem in kanalizacijskem omrežju za vpis v zbirni kataster GJI, 

- popravila trase določenih starih cevovodov, ki so bile ročno narisane iz karte TTN5 iz leta 1994 do 

2002,        

- pripravljamo in vnašamo tudi nove podatkovne baze vodovodnih odjemov in kanalizacijskih priključkov v 

Mestni občini Ptuj.                         

- za vodenje katastra izvajamo nadgradnjo državnih osnovnih podatkov, ki jih pridobivamo vsaj dvakrat na 

leto (ehiš, dkn, kat-obc, naselje, občine, topografske karte v različnih oblikah), baze vodovodnih in 

kanalizacijskih priključkov pa pridobimo redno iz programa BASS.       

Pripravila: Marijana Nikšič Zorko in mag. Janko Širec, direktor Komunalnega podjetja Ptuj d.d. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 186/6:  

Podajam pobudo, da se aktivno pristopi k ureditvi videonadzora v starem mestnem jedru in 

površinah, kjer prihaja do vandalizma. Že nekaj časa opažamo, da prihaja do poškodovanja javne 

infrastrukture, igral in ostalega premičnega in nepremičnega premoženja v javni lasti in zasebni 

lasti. Predlagam, da se na vseh javnih mestih postavijo kamere (kot je to v MO Maribor) skladno z 

veljavnimi predpisi. S postavitvijo varnostnih kamer bi odvrnili potencialne storilce k vandalizmu. 

V noči iz 19. 5. 2023 na 20. 5. 2023 je v starem mestnem jedru skupina mlajših poškodovala 

premoženje na Slovenskem trgu, Slomškovi ulici, Tihi poti…., več je razvidno iz objavljenega 

posnetka, fotografij ter zapisov na socialnih omrežjih (https://www.youtube.com/watch?v=EKE-

gLo9KOE).  

Odgovor: Mestna občina Ptuj je s sprejetjem Sklepa o izvajanju videonadzora na javnih površinah na 

območju občine že zagotovila videonadzor na lokacijah, na katerih je pogosto prihajalo do oškodovanja 

javnega premoženja. Zaradi dejstva, da se v Ljudskem vrtu pojav oškodovanja javnega premoženja 

povečuje, bomo v prihodnje vzpostavili videonadzor na najbolj vandalizmu izpostavljenih točkah. Na 

predlaganih območjih bomo potrebe po uvedbi videonadzora obravnavali posamično, glede na razvoj 

situacije na določenem območju. 

Pripravila: Merima Zenunović 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 187/6:  

Leseni montažni objekt na Ranci izgleda precej klavrno v primerjavi z utico, ki jo ima na Ranci 

Komunala in je predmet kritik in vprašanj občanov glede tega. Zato me zanima, 

ali je občina predhodno preverila, ali ima tak objekt, ki je postavljen na prostem, dovolj dolgo 

življenjsko dobo in kakšna zagotovila je dal izvajalec glede na to, da se ve, da je objekt na prostem 

in podvržen elementom narave ter namenjen turizmu. Večina montažnih objektov nabavljenih v 

zadnjem času, je izdelanih na podobni način, zato me zanima, ali se za vse preveri predvidena 

življenjska doba in potrebno vzdrževanje.  

Odgovor: Montažna objekta na Ranci sta v osnovi kovinske konstrukcije, lesena je samo zunanja fasada, 

ki je iz sibirskega macesna. Za les ni bila predvidena dodatna zaščita, zato je sčasoma dobil značilno sivo 

barvo, ki pa mogoče daje vtis, da je objekt v slabem stanju, kar pa ni. Sivenje je naraven in neškodljiv 

proces, siva plast pa deluje kot zaščitna patina pred zunanjimi vplivi na les. 

Pripravila: Klavdija Petek 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 188/6:  

https://www.youtube.com/watch?v=EKE-gLo9KOE
https://www.youtube.com/watch?v=EKE-gLo9KOE
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Več občanov mi je podalo pobudo, da bi bile na Ranci javne sanitarije vso leto. Predlagam, da za 

letos občina nabavi kak dixi, izdelavo sanitarij pa v plan za leto 2024. 

Odgovor: Vsako leto v času od 15. aprila do 15. oktobra, dostop do javnih sanitarij na območju 

pristanišča Ranca vsem zagotavlja izbrani najemnik gostinskega lokala. Preučili pa bomo možnost odprtja 

in vzdrževanja obstoječih javnih sanitarijah v premičnem objektu tudi izven navedenega obdobja s strani 

občine oz. Javnih služb Ptuj. Dodatna postavitev kontejnerja s sanitarijami, kjerkoli na območju pristanišča 

Ranca, pa nam je bila že pred časom s strani DRSV zavrnjena.  

Pripravila: Klavdija Petek 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 189/6:  

Četrtna skupnost Jezero je v prejšnjem mandatu podala več pobud, da se na cesto v Brstju 

namestijo ležeči policaji, ter da se uredi nabrežina, ki plazi. Vsled zadnjih poplav in plazov je samo 

vprašanje časa, kdaj bo cesto odneslo, zato predlagam, da se občina prioritetno loti rešitve 

problema ceste v Brstju. Občani živeči v Brstju so mnenja, da občasne radar kontrole ne 

zadostujejo za umiritev prometa na tem območju, zato želijo, da se namestijo ležeči policaji.  

Odgovor: Predlagano pobudo za postavitev tehničnih ovir bo pregledala Tehnična komisija za urejanje 

prometa. Za ureditev brežine pa bo upravljavec občinskih cest Javne službe Ptuj, d.o.o. izvedel ponovni 

pregled in ustrezno ureditev. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 190/6: 

Pozdravljam, da se je lastnik odlagališča gradbenega materiala pri Puhovem mostu končno 

odločil, da bo dvorišče ogradil in delno zastrl pogled na neurejene kupe zemlje in ostalega 

materiala. Ostaja pa vprašanje, čigave so stvari in materiali neposredno pod Puhovim mostom in v 

čigavi lasti je sploh ta zemlja. Predlagam, da se oboje ugotovi in pozove lastnika, da te stvari 

umakne od tam, področje pa uredi.  

Odgovor: Preostala zemljišča na območju Žnidaričevega nabrežja, od konca deponije družbe Drava VGP 

Ptuj d.o.o. v smeri proti Puhovem mostu in pod njim so v lasti MO Ptuj in Republike Slovenije. Občinski 

inšpektorat bo ukrepal v skladu s svojimi pristojnostmi. 

Pripravil: Aleš Lešnik 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 191/6:  

Čistilna akcija je letos potekala prepozno, saj je bila trava že zelo visoka, zato čiščenje določenih 

jarkov ni bilo mogoče. Vsled navedenega predlagam, da se naslednje leto poda prvi termin konec 

marca, nadomestni pa v prvi polovici aprila. Nadalje se je v sami akciji ugotovilo, da so poseben 

problem cigaretni ogorki, ki jih je povsod polno in jih je težko pobirati. Predlagam, da občina 

pripravi akcijo ozaveščanja ljudi, da jih pozove, da ogorkov na tla, ter po potrebi uvede tudi kakšne 

druge ukrepe. Ponekod v tujini so zagrožene visoke kazni za metanje ogorkov na tla, tudi zaradi 

požarne nevarnosti. 

Odgovor: Čistilna akcija v letu 2023 je bila prav tako planirana za prvi teden aprila, vendar pa je bila 

zaradi slabega vremena prestavljena na mesec maj. V naslednjem letu se planirana izvedba čistine akcije 

v drugi polovici meseca marca 2024, v kolikor bodo to dopuščale vremenske razmere. Nadalje še 

pojasnjujemo, da Odlok o javnem redu in miru v Mestni občini Ptuj, v osmi alineji 7. člena že določa, da je 

z namenom varovanja zdravja in čistoče prepovedano odmetavanje cigaretnih ogorkov, izven za to 

namenjenih posod ali pepelnikov. Predpisana globa za storjeni prekršek, in sicer za odmetavanje 

cigaretnih ogorkov po javni površini je 100 EUR za posameznika. Prav tako bo v eni izmed naslednjih 

številk občinskega glasila pripravljen kratki prispevek s tega področja. 

Pripravil: Aleš Lešnik 
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Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval 

pobudo št. 192/6: Ormoška - protihrupne ograje 

Predlagana protihrupna ograja O4_PHO_1 , O4_PHO_2, O4_PHO_3) vzdolž Ormoške ceste, bi ta 

del naselje razdelila v dva dela. Na zaščiten del naselja za steno in nezaščiten del naselja tik ob 

cesti. Prebivalcem v zaščitenem delu se bo nekoliko zmanjšal hrup in emisije (hiše so že zdaj bolj 

oddaljene od cestišča). Prebivalcem v nezaščiten delu se bo zaradi stene povečal hrup (odboj 

zvoka) in povečale se bodo tudi emisije zraka (zaradi znatno zmanjšane pretočnosti zraka ob 

cestišču). Predlagana ograja bo povzročila še večje zdravstvene obremenitve za prebivalce vzdolž 

tega dela Ormoške ceste. Prebivalci zato predlagamo načelo: pomagajmo vsem, kolikor je možno, 

ne pa: nekomu malo na račun drugih. V praksi se protihrupna ograja postavlja tam, kjer se želi 

zmanjšati hrup prometa in emisije plinov pred stanovanjskimi objekti, da se zaščiti prebivalce, kot 

so predlagali za ograjo O4_PHO_4. Tako kot so protihrupne ograje predvidene sedaj, bo 

povzročilo preprečite prepire, nezadovoljstvo in predvsem razlike med krajani. Vsled navedenega 

dajem pobudo, da se občina vsede tako s krajani kot z DRSI in se najdejo celostne rešitve.  

Odgovor: Projekt protihrupne zaščite Ormoške ceste je bil izveden na podlagi predhodnih meritev na 

terenu. Protihrupna ograja vzdolž vozišča po celotni dolžini ni mogoča zaradi individualnih hišnih 

priključkov, kateri izničijo funkcijo protihrupne zaščite. Protihrupna ograja ne odbija zvoka, saj je izvedena 

iz absorpcijskih materialov, ki absorbirajo (vpijajo) zvok, tako se hrup na drugi strani vozišča v območju 

predvidene ograje ne bo povečal. Pobudo glede predstavitve projekta krajanov bomo posredovali na 

DRSI. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

 
Nuška Gajšek  

    županja 
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